
Balanslista för rådet för funktionshinderfrågor – beslut om besök, frågor till 
förvaltningen mm 
 
 
 

Fråga Bestämdes när Tas upp när 

Eva Palmér Andersson, chef vid biståndsenheten, berättar om 
arbetet vid enheten 

22 aug 2011 10 april 

Dialog med rådet om vilka tre aktiviteter i stadens program för 
delaktighet för personer med funktionsnedsättning som ska 
prioriteras så att stadsdelsnämnden under 2012 uppfyller målen 
i programmet 

Aktivitet nr 1: Tillgängligheten vid Tuben granskas av en 
arbetsgrupp bestående av Kerstin, Ebba och  Agneta, med Ove  
som reserv. Gruppen samlas den 14 februari kl 15.00 

Övriga två aktiviteter bestäms senare. 

22 aug 2011 Ny aktivitet tas 
upp 5 mars 

Föredragning av stadens program för kvalitetsutveckling 

Stabschef Marie Janemar föredrar 

14 nov 2011 5 mars 

Handikapptoaletten utanför konferensrummet Farsta på plan 12 
är för låg – installera gärna en högre sits, på alla sådana toaletter.  

Förvaltningen återkommer med besked. 

14 nov 2011 Inte bestämt 

Träff med fastighetsägaren Atrium Ljungberg någon gång per år 
för att diskutera tillgängligheten i och kring centrum-
anläggningen i Farsta 

Rådet vill gärna att det första mötet hålls före sommaren. 
Pensionärsrådet deltar gärna. 

5 dec 2011 Inte bestämt 

Svårt att ta sig in med rullstol i vissa butikslokaler i Farsta 
Centrum – tas upp vid rådets kommande möte med Atrium 

5 dec 2011 Inte bestämt 

Besök på nya fritidsgården Morris 

Hissen är fortfarande inte installerad. 

9 maj, 7 juni, 22 
aug , 14 nov 
2011 

Inte bestämt 

Projektledare Mohamed El Abed presenterar Tyngdpunkt Farsta 5 dec 2011 Våren  

Information om tillgängligheten i de lokaler som används för de 
evenemang som annonseras i Kulturkalendariet 

Förvaltningen försöker förmedla tydligare i Kulturkalendariet hur 
tillgängliga olika lokaler är, med avseende på olika former av 
funktionsnedsättningar. Punkten tas bort efter det att nästa 
Kulturkalendarium har kommit. 

9 maj 2011  

  



Fråga Bestämdes när Tas upp när 

Inventering av tillgängligheten i de samlingslokaler där det 
ordnas öppna evenemang av olika slag. 

Förvaltningen återkommer med en lista över aktuella lokaler vid 
rådets möte 5 mars, som underlag för fortsatt agerande. 

5 dec 2011 Inte bestämt 

Stadens funktionshinderombudsman Riita-Leena Karlsson bjuds 
in till ett kommande möte, eventuellt tillsammans med 
pensionärsrådet 

Har gemensamma träffar med HSO, som rådets ledamöter gärna 
får delta i. Punkten vilande tills vidare. 

14 nov 2011  

Stadens funktionshinderinspektörer bjuds in till ett kommande 
möte, eller till ett gemensamt möte för råden i söderort 

Kerstin tar kontakt med ordförandena i övriga råd.  

5 dec 2011 Inte bestämt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Listan senast uppdaterad den 1 februari 2012 


